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Abstract (en)
[origin: CA2917255A1] The embossing device for embossing packaging material comprises a set of embossing rollers with male die and female die
rollers co-operating with one another, the surface of which is provided with texture elements, wherein the texture elements (M6R6) on the surface of
the female die roller (M6), which are assigned to the texture elements (P6E6) on the surface of the male die roller (P6) are not inversely congruent
by an amount of above 15 µm in axial and radial direction and the texture elements of the male die and female roller associated with one another
comprise facets (F) for the purpose of local pressure elevation. A facet (F) comprises faces (FN), which with respect to the imaginary, continuous
surface of the texture is inclined. With such facetted rollers, a very large variety of films can be embossed in an aesthetically appealing manner,
wherein the films can be mainly employed in the tobacco and foodstuff industry.

Abstract (de)
Die Prägevorrichtung zum Prägen von Verpackungsmaterial weist einen Satz Prägewalzen mit miteinander kooperierenden Patrizen- und
Matrizenwalzen auf, deren Oberfläche mit Strukturelementen versehen ist, wobei die Strukturelemente (M6R6) auf der Oberfläche der
Matrizenwalze (M6), die den Strukturelelementen (P6E6) auf der Oberfläche der Patrizenwalze (P6) zugeordnet sind, um einen Betrag von oberhalb
15 µm in axialer und radialer Richtung nicht invers kongruent sind und die einander zugeordneten Strukturelemente der Patrizen- und Matrizenwalze
zwecks lokaler Druckerhöhung Facetten (F) aufweisen. Eine Facette (F) weist Flächen (FN) auf, die in Bezug auf die gedachte, stetige Oberfläche
der Struktur geneigt ist. Mit solchen facettierten Walzen lassen sich eine sehr grosse Vielfalt von Folien ästhetisch ansprechend prägen, wobei die
Folien vor allem in der Tabak- und Lebensmittelindustrie einsetzbar sind.
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